



**Nick Abe**

Co-Founder and COO

Boosted AI

Nick has over 15 years of financial work experience, he started in the industry as a trader and has held most other front office jobs throughout his career (research analyst, portfolio manager, and investment banking). In his managerial roles as CCO and CFO of financial firms he helped to launch half a dozen hedge funds and registered both a sell side brokerage and buy side asset manager. Most recently Nick worked for Investor and Treasury Services division of the Royal Bank of Canada where he was responsible for business management and process automation. His in-depth knowledge of financial markets and technology led him to create solutions that helped the bank improve front office performance and risk analysis for a \$50 BN (USD) portfolio.



**Nick Abe**

Co-fondateur et président directeur-général  
Boosted AI

Nick a plus de 15 ans d'expérience dans le domaine financier, il a débuté dans l'industrie en tant que commerçant et a occupé la plupart des autres emplois de front office tout au long de sa carrière (analyste de recherche, gestionnaire de portefeuille et banque d'investissement). Dans ses fonctions de direction en tant que CCO et CFO de sociétés financières, il a aidé à lancer une demi-douzaine de fonds spéculatifs et enregistré à la fois un courtage côté vente et un gestionnaire d'actifs côté achat. Plus récemment, Nick a travaillé pour la division Investor and Treasury Services de la Banque Royale du Canada où il était responsable de la gestion des affaires et de l'automatisation des processus. Sa connaissance approfondie des marchés financiers et de la technologie l'a amené à créer des solutions qui ont aidé la banque à améliorer les performances du front office et l'analyse des risques pour un portefeuille de 50 milliards de dollars (USD).